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PROTOKÓŁ NR 66/24 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w dniu 19 lutego 2024 r. 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pod przewodnictwem 

Przewodniczącego Komisji Krzysztofa Olszewskiego odbyło się w godzinach od 1540 do 1615. 

W spotkaniu udział wzięli członkowie Komisji, Sekretarz Powiatu Andrzej Solecki oraz 

adwokat Marek Bajson - zgodnie z załączoną listą obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie  wniosku Agencji Mienia  Wojskowego . 

3. Przyjęcie protokołów z ubiegłego posiedzenia Komisji. 

4. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

  

Przewodniczący Komisji radny Krzysztof Olszewski powitał zebranych i przedstawił 

porządek posiedzenia ze zmianą dot. odpowiedzi Zarządu Powiatu w sprawie wniosku 

Mazowieckiego Stowarzyszenia Żeglarzy Niepełnosprawnych. 

Porządek posiedzenia ze zmianą: 

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie  wniosku Agencji Mienia  Wojskowego . 

3. Zapoznanie Komisji z odpowiedzią na wniosek Komisji (Wyciąg Nr 24 z projektu 

protokołu Nr 63/24). 

4. Przyjęcie protokołu z ubiegłego posiedzenia Komisji. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

Radni nie zgłaszali uwag i przyjęli porządek z zaproponowaną zmianą. 

 

Ad. 2 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  radny Krzysztof Kudlicki przedstawił 

wniosek Prezesa Agencji Mienia Wojskowego (pismo z dnia 31 stycznia 2024 r.) w sprawie 

wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Rady Powiatu Otwockiego - Panem 

Piotrem Mateuszem Kudlickim. Z uzasadnienia wniosku wynika, iż w związku z odwołaniem 

w dniu 9 stycznia 2024 r. ze stanowiska Prezesa Agencji Mienia Wojskowego przez Prezesa 

Rady Ministrów oraz powołaniem w dniu 10 stycznia 2024 r. nowego Prezesa Agencji Mienia 

Wojskowego, zachodzi konieczność stosownego doboru kadry kierowniczej, m.in. w ramach 

odpowiedniej współpracy z nowo powołanym Prezesem AMW, a także w celu usprawnienia 

działania instytucji.  Komisja zwróciła uwagę, że z treści uzasadnienia nie sposób odnaleźć 

wyjaśnienia na czym ma polegać „stosowny dobór kadry kierowniczej” oraz czym konkretnie 
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charakteryzuje się „odpowiednia współpraca”. 

W związku w powyższym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przeanalizowała wniosek 

Prezesa AMW z dnia 6 lutego 2024 r. oraz przeanalizowała powszechnie znaną sytuację 

organizacyjno funkcjonalną instytucji publicznych w Rzeczypospolitej Polskiej w kontekście 

znanej ogólnie sytuacji zawodowej Radnego Rady Powiatu Otwockiego Pana Piotra Mateusza 

Kudlickiego. 

Następnie przeanalizowała zawarte we wniosku Prezesa AMW informacje i doszła do 

następujących wniosków: 

1) w Parlamencie zawarto umowę koalicyjną pomiędzy Platformą Obywatelską, Polską 

2050, Polskim Stronnictwem Ludowym oraz Nową Lewicą, 

2) 13 grudnia 2023 r. Prezydent RP Andrzej Duda powołał na stanowisko Prezesa Rady 

Ministrów Pana Donalda Tuska i powołał członków nowej Rady Ministrów, spośród partii 

politycznych wymienionych w pkt 1, 

3) Radny Pan Piotr Mateusz Kudlicki został wybrany do Rady Powiatu Otwockiego z listy 

KW Prawo i Sprawiedliwość, 

4) Radny Pan Piotr Mateusz Kudlicki jest członkiem Klubu Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość w Radzie Powiatu Otwockiego, 

5) w związku z powyższym patrząc na wniosek Prezesa AMW przez pryzmat wszystkich 

znanych Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wydarzeń i okoliczności należy uznać, iż użyte 

w treści uzasadnienia wniosku zwroty: „stosowny dobór kadry kierowniczej” oraz 

„odpowiednia współpraca” jednoznacznie wskazują na istnienie związku pomiędzy wnioskiem 

Prezesa Agencji Mienia Wojskowego w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku 

pracy z Radnym Rady Powiatu Otwockiego - Panem Piotrem Mateuszem Kudlickim 

a wykonywanym mandatem Radnego Piotra Mateusza Kudlickiego. 

6) przepis art. 22 ust. 2 u.s.p. ma na celu umożliwienie radnym skuteczne i bezpieczne 

sprawowanie ich funkcji ograniczając swobodę pracodawców w rozwiązywaniu stosunków 

pracy łączących ich z radnymi, 

7) tym samym samo sprawowanie mandatu radnego z ramienia innego ugrupowania 

politycznego reprezentującego nierzadko odmienny pogląd polityczny – nie może być 

podstawą do rozwiązania stosunku pracy z radnym, 

8) radny musi mieć zapewnioną swobodę w wykonywaniu czynności wynikających ze 

sprawowanego mandatu w tym do przynależności do grupy politycznej i wyrażania swoich 

poglądów – w innym przypadku można byłoby dojść do wniosku, iż radny za wygłaszanie 

swoich poglądów lub działalność w radzie mógłby zostać bezkarnie zwolniony ze swojej pracy 

zawodowej, 

9) sama przynależność radnego do danej grupy politycznej nie stanowi podstawy do 

stwierdzenia, iż „zachodzi konieczność stosownego doboru kadry kierowniczej” albo że 

brakuje „odpowiedniej współpracy” radnego z nowo powołanym Prezesem AMW, 

10) niestety w uzasadnieniu wniosku Prezesa AMW nie ma żadnych argumentów 

wskazujących, że decyzja o rozwiązaniu stosunku pracy z Radnym Panem Piotrem Mateuszem 

Kudlickim – ma charakter inny niż polityczny, 

11) w ocenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji decyzja o rozwiązaniu stosunku pracy 

z Radnym Panem Piotrem Mateuszem Kudlickim jest związana z wykonywanym przez Niego 

mandatu radnego. 
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Reasumując powyższe, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rekomenduje Radzie Powiatu 

Otwockiego podjęcie uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie z radnym 

stosunku pracy. 

   Głosowanie: „za” – 2 głosy   

( 1 radny nie brał udziału w głosowaniu - art. 21 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. 

o samorządzie powiatowym ) 

 

Ad. 3 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zapoznała się z Wyciągiem Nr 2563 z projektu protokołu 

Nr 344/24 z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 15 lutego 2024 r. (w załączeniu do protokołu). 

Ze względu na przyszłe wnioski podobnych organizacji,  Komisja uznała, iż należy 

przygotować projekt uchwały uznający wniosek Mazowieckiego Stowarzyszenia Żeglarzy 

Niepełnosprawnych za zasadny. 

 

Ad. 4 

Protokół Nr 65/24  posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 29 stycznia 2024 r. 

został przyjęty. 

Głosowanie: „za” – 2 osoby. 

 

Ad. 5 

 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

Hanna Michalak 

Przewodniczył: 

   Krzysztof Olszewski 


